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Protokół nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu   19.06.2019 r. godz. 15.30 

 

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - radny Jakub 

Malinowski, członek komisji – radny Zygmunt Gołembowski i  członek komisji - radna 

Urszula Gierałtowska. Nieobecny członek komisji – radny Ireneusz Siwiec - lista obecności 

zał. Nr 1. W posiedzeniu uczestniczyła  p. Julita Pilecka – wójt.  

Porządek  obrad  komisji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do protokołu z posiedzenia komisji z dnia 31.05.2019 r. 

3. Kontrola dotacji dla przedszkola publicznego w Reptowie za 2018 r. – analiza 

dokumentacji. 

4. Kontrola wydatków na promocję Gminy Kobylanka za 2018 r. – analiza 

dokumentacji. 

5. Zbadanie procedury postępowania administracyjnego dotyczącego rozłożenia na raty 

zaległego podatku i opłaty prolongacyjnej. 

6. Wolne wnioski.      

7. Zamknięcie posiedzenia.    

                                                                                                                                                                                                   

Ad. 2 

Wnioski do protokołu z posiedzenia komisji z dnia 31.05.2019 r. Brak wniosków do 

protokołu. 

 

Ad. 3 

Kontrola dotacji dla przedszkola publicznego w Reptowie za 2018 r. – analiza dokumentacji. 

Przewodniczący radny J. Malinowski poinformował, że zostały złożone dokumenty przez 

Fundację Szczecińska, która prowadzi Przedszkole Publiczne Fundacji Szczecińska               

w Reptowie. 

Wójt Gminy poinformowała, że dotacja dla dziecka z przedszkola publicznego jest                  

w  wysokości ok. 550,00 zł, dla dziecka z  przedszkola niepublicznego w wysokości ok. 

400,00 zł. 

Komisja powinna zbadać prawidłowość wykorzystania dotacji. 

Radny J. Malinowski poinformował, że powinny być dostarczone dokumenty dla członków 

komisji. 

Wójt poinformowała, że nie do końca dokumenty powinny być przekazywane dla członków 

komisji ze względu na ustawę o ochronie danych osobowych. Jeżeli przepisy mówią, że 

komisja ma prawo do wglądu w dokumenty a nie do wydawania. 

Radna U. Gierałtowska – w dokumentach została wykazana strata, czy Fundacja starała się     

o zwiększenie dotacji? 

Wójt poinformowała, że wysokość dotacji zależy od ilości dzieci, dlatego zwiększenie dotacji 

nie jest możliwe. 

Radna U. Gierałtowska – czy jakby się pojawił inny  podmiot, np. Gmina - to czy subwencja 

była by przydzielona? 

Wójt – subwencja jest przydzielona na ucznia. Do przedszkoli jest dopłacane: do publicznego 

(dotacja jest w wysokości 100% - tj. ok. 550,00 zł), do niepublicznego dotacja jest                   

w wysokości 75% - tj. ok. 400,00 zł). Dotacja jest przydzielana na ucznia a nie na podmiot. 
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Radny J. Malinowski odczytał treść pisma, która dotyczy m.in. opłaty za dzierżawę: „ze 

zgodnie z obowiązującym prawem Gmina Kobylanka powinna udostępnić nieodpłatnie 

pomieszczenia na publiczne cele oświatowe, a nie czerpać korzyści z najmu…” 

Pani Wójt nie skomentowała przedstawionej sprawy. 

Z pisma wynika, że Fundacja Szczecińska musi dokładać do działalności przedszkola. 

Radna U. Gierałtowska – dotyczy uczęszczania dzieci do przedszkola z innej gminy. 

Wójt – gmina za dzieci, które uczęszczają do przedszkola z terenu innej gminy ubiega się            

o zwrot. 

 

Ad. 4 

Kontrola wydatków na promocję Gminy Kobylanka za 2018 r. – analiza dokumentacji. 

Przewodniczący radny J. Malinowski poinformował, że zostały złożone dokumenty 

przedstawiające wydatki na promocję w roku 2018, które zostały przekazane dla członków 

komisji w celu dokonania analizy. 

Radna U. Gierałtowska – jaki był koszt  organizacji 70-Lecia Parafii? 

Wójt – ok. 160 000 zł – 170 000 zł. 

Radna U. Gierałtowska – kwota 9.300 zł czy to jest oznakowanie jachtu? 

Radny J. Malinowski – czy jacht to jest gminny środek trwały? 

Wójt – ustalę wydatek i udzielę odpowiedzi. 

Radny J. Malinowski – czy Gmina jest właścicielem jachtu? 

Wójt – ustalę i udzielę odpowiedzi. 

Radny J. Malinowski –wydatki bieżące – 286 734,10 zł - to jest całkowity koszt wydatków 

bieżących na promocję. Czy Gmina ma dostęp do materiału zrobionego z drona? 

Radna U. Gierałtowska – poinformowała, że pewne wydatki budzą  wątpliwość co do 

poniesionych  kosztów. 

Wójt – poinformowała, że promocja to jest np. poczęstowanie cukierkiem z nadrukiem herbu 

gminy, natomiast śpiew – czy to jest promocja? 

Radna U. Gierałtowska – promocja to powinno być np. wręczanie statuetki. 

Radny J. Malinowski  po analizie dokumentów poinformował, że koszta na promocję w 2018 

roku zostały już poniesione. Faktycznie niektóre budzą wątpliwość o ich zasadność. 

Większość wydatków jest związana z promocją Gminy Kobylanka. W przyszłości 

powinniśmy bardziej kontrolować i przyglądać się wydatkom na promocję. 

 

Ad. 5 

Zbadanie procedury postępowania administracyjnego dotyczącego rozłożenia na raty 

zaległego podatku i opłaty prolongacyjnej dotyczącej podatnika. 

Wójt poinformowała, że komisja nie ma możliwości dokonania analizy dokumentów 

dotyczących podatnika, ponieważ tych dokumentów nie okaże. 

Radna U. Gierałtowska poinformowała, że członkowie komisji nie mają prawa kwestionować 

decyzji Pani wójt dotyczącej decyzji nie okazania dokumentów przez Panią wójt. 

Radna U. Gierałtowska oczytała opinię radcy prawnego, informujące – „przepisy Ordynacji 

podatkowej oraz ustawy o samorządzie gminnym  nie dają upoważnienia do przekazywania 

członkom komisji rewizyjnej dokumentacji obejmującej np. zaległości podatkowej.” 

Radny J. Malinowski odczytał opinie radcy prawnego informującej „zgodnie z przepisem art. 

23 ust. 1 tej ustawy, warunkiem legalnego wglądu komisji rewizyjnej do akt indywidualnych 

spraw administracyjnych jest przede wszystkim uzyskanie zgody zainteresowanego.” Taką 

zgodę uzyskaliśmy od podatnika. Czy pomimo tego Pani wójt nie okaże dokumentów? 

Wójt – poinformowała, że Gmina nie może udostępnić tych dokumentów i nie może 

wykorzystać  informacji jaką posiada. 
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Wójt poinformowała, że jeżeli podatnik posiada zaległości może się zwrócić o umorzenie lub 

rozłożenie na raty. 

Podatnik składa szereg dokumentów. Jest to decyzja uznaniowa. Dokonywana jest analiza 

dokumentów i historii podatkowej. W przypadku analizowanej sprawy została podjęta 

decyzja. 

 

Ad. 6 

Wolne wnioski.      

Radna U. Gierałtowska – prośba, aby zwrócić się do Przewodniczącej Rady Gminy                 

o rozszerzenie składu niniejszej komisji. 

 

Przewodniczący komisji radny J. Malinowski odczytał pismo skierowane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie znak pisma: RG. 0012.1.11.2019.JB z dnia 14.06.2019 r. 

dotyczące wątpliwości  rozstrzygnięcia ofert realizacji zadań publicznych o których mowa      

w art. 14 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie (Dz. U. z 2016 r. poz. 239 i 395). 

 

Ad. 7 

Zamknięcie posiedzenia.                                                                                                                                                                                                      

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone o godz. 16.40. 

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Jakub Malinowski 

 

 

 

 

 


